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Op maandag 25 januari 2021 werd de ALV 

gehouden waarin werd teruggeblikt op het 

voetbalseizoen en boekjaar 2019-2020. Nadat 

de ALV in het 4e kwartaal van 2020 al enkele 

keren moest worden uitgesteld wegens corona 

maatregelen, had het bestuur besloten om niet 

nog een keer uit te stellen en indien nodig dan 

maar digitaal te vergaderen. De eerste keer in 

de geschiedenis van DETO. En aldus 

geschiede… 

Om 20.00 uur kon de nieuwe DETO-voorzitter 

Derby Krommendijk alle aanwezigen via MS Teams van harte welkom heten op de digitale ALV. 

Opvallend was dat iedereen op de juiste tijd zonder problemen of vertraging online was, waaruit toch 

blijkt dat een aantal lockdowns en het vele thuiswerken ertoe geleid hebben dat mensen aan deze 

vorm van overleg gewend beginnen te raken. Aan de andere kant kan men ook stellen dat een digitale 

vergadering met een grote groep niet echt geschikt is voor uitgebreide discussies of het nemen van 

belangrijke besluiten. Dit, aldus Krommendijk, stond deze avond dan ook niet op het programma. Het 

bestuur ging kort en zakelijk door de formaliteiten. 

Geheel volgens de traditie werd begonnen met een moment stilte voor de leden die in het seizoen 

2019-2020 zijn overleden, te weten Gerrit Abbink en Frits Webbink. Vervolgens werden de vaste 

agendapunten afgewerkt waarin secretaris John van Mil iedereen meenam door de zo abrupt 

afgebroken voetbaljaargang 2019-2020. Penningmeester Erik Eshuis presenteerde een klein positief 

saldo over het boekjaar maar sprak zijn terechte bezorgdheid uit over het lopende voetbalseizoen 

waarin corona een heel fors stempel drukt op zowel het sportieve als het financiële vlak. Eshuis stelde 

de leden voor om in oktober, als er hopelijk weer een fysieke ALV in de kantine kan plaatsvinden, 

financieel terug te blikken op beide “corona-seizoenen” en de impact die een en ander heeft gehad op 

de club. De kascommissie, bij monde van Dick Eshuis, stelde dat de penningmeester uitstekend en 

veel werk heeft geleverd in het afgelopen seizoen en stelde de aanwezigen voor om het bestuur 

decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid, wat op algehele instemming kon rekenen. 

De voorzitter gaf vervolgens een kort verslag van het werk van de selectiecommissie en de huidige 

stand van zaken met betrekking tot organisatie en vrijwilligers. Resultaten hiervan waren ook zichtbaar 

bij de bestuursmutaties. Derby Krommendijk als voorzitter en Henrique Vossebeld als bestuurslid TC 

Jeugd waren al sinds eind oktober 2020 gestart in hun nieuwe functies in het DETO bestuur. 

Krommendijk gaf aan dat er uiteraard nog een momentje gepland gaat worden om Arjan Goosselink 

als oud-voorzitter waardig uit te luiden maar dat dit in overleg met zijn voorganger op een later 

moment in 2021 zal gebeuren. Tijdens de rondvraag konden de leden door middel van het 

“opgestoken handje” in Teams het woord krijgen om waar nodig vragen te stellen aan het bestuur 

waarvan uiteraard gebruik werd gemaakt. De gebruikelijke 2 consumpties konden helaas niet worden 

aangeboden, maar zullen ongetwijfeld worden ingehaald als de DETO leden ergens in 2021 weer in 

hun kantine mogen vertoeven zonder corona restricties! De meesten kunnen niet wachten tot het 

zover is…. 
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